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ALUE I, lohko 1: Aulamo 

 



ALUE I, lohko 2: Mantsinen 

 



ALUE II, lohko 1: Kylmänen 

 



ALUE II, lohko 2: Tyni 
Koottu muistiosta 

Alueen II, lohkon 2 aktiviteetteja: 

• LC Taivalkoski: viitantekoa, mäkikilpailujen käsiohjelman painaminen ja mainosten 
kerääminen, vanhusten ulkoiluttamista jne 

• LC Pudasjärvi/Hilimat: virkeästi toimiva klubi, pääaktiviteetti vuosittain 
järjestettävät messut, muuta mm. lehdenlukua näkövammaisille, 
maahanmuuttajien avustamista jne. 

• LC Posio: vuosittain järjestettävät messut, juhlia kuten Itsenäisyyspäiväjuhla eri 
järjestöjen kanssa yhdessä. Muuta mm. nenäpäivä, lapsille lukemista jne. 

Jäsenhankinta: 

• Haastetta jäsenmäärässä, pyritään säilyttämään tasolla, joka on yhtä suuri kuin 
toimikauden alkaessa 

• Listataan potentiaalisia henkilöitä ja kutsutaan heitä klubitapaamisiin 

• Järjestetään lounastapaamisia kiinnostuneille henkilöille 

• Tilaisuuksien oltava hyvin suunniteltuja ja jänteviä 



ALUE II, lohko 3: Huhtala 

 



ALUE II, lohko 4: Niikkonen 

• Klubien tilanne 

• LC Kuusamo 29 jäsentä, uusien jäsenten saaminen on haasteellista, aktiivisuus 
varsin hyvä. Joululehti, kengänpotkaisu, joulukonsertti aktiviteetteina 

• LC Kuusamo/Kitka 30 jäsentä, yksi uusi jäsen tulossa. Normaaleissa kokouksissa 
osallistuminen heikkoa, mutta aktiviteeteissa hyvä. Venetsialaisissa ongintaa ja 
makkaranpaistoa, ulkoilutapahtuma viime viikonloppuna, yritysvierailuja lähes joka 
kokouksen sijasta. Halonteko merkittävin aktiviteetti, saunavastat jääneet pois, 
joulupaketteja jaetaan seurakunnan kanssa yhteistyössä, arkunkanto ja 
hautajaisissa avustaminen, sinapinmyynti 

• LC Kuusamo/Pohjanakat 18 jäsentä, jäsenkunnan nuorentaminen on vaikeaa, uusia 
jäseniä pyritään saamaan kerralla useampia. Pieniä aktiviteetteja pyritään 
järjestämään erityisesti palveluna eri laitoksille, yritysvierailuja, myyjäisiä, 
Marttojen kanssa tavataan. Yhdessä klubien kesken voitaisiin järjestää esim. 
messutapahtumia 

• LC Kuusamo/Ruka 21 jäsentä, vähäinen aktiivisuus on ongelma, uusien jäsenten 
saanti on vaikeaa, muutamia harkinnassa. Muiden klubien aktiviteetit pitäisi olla 
paremmin tiedossa. Nuorten syrjäytymiseen puuttuminen on usein ollut kohteena. 
Rukalle järjestetty kuljetuksia. Porkkatörmällä ulkoilutettu vanhuksia 

 



Vuosijuhlat 2020 

• LC Kuusamolla täyttyy 60 vuotta, LC Kuusamo/Rukalla 50 vuotta ja LC 
Kuusamo/Pohjanakoilla 25 vuotta vuonna 2020. LC Kuusamo/Kitkalla täyttyy 30 
vuotta vuonna 2021. 

• Vuosijuhlia on aiemminkin pidetty yhdistettynä. Klubeissa otetaan esille yhteisten 
juhlien pitäminen ja nimetään 2 yhteyshenkilöä/klubi, jos yhteiset juhlat 
toteutuvat. 

• Tauno Korpela kertoi digituki -hankkeesta, jossa nuoret antavat apua digitaalisten 
asioiden tiimoilta. Toiminta dokumentoidaan mahdollisimman tarkoin. Nilon 
yläaste on mukana keräämässä varoja luokkaretkirahastoon. Mahdollisesti 
myöhemmin lukion ranskan opiskelijat tulevat mukaan opastusta antamaan. 
Rajaseutuyhdistys on tukenut toimintaa apurahalla. Klubien osallistuminen 
rahoitukseen pyritään saamaan päätökseen pian. 

• Yhteisen varainhankinta-aktiviteetin järjestämistä tutkitaan mahdollisen yhteisen 
vuosijuhlan yhteydessä esim. juhlakonserttina. 

• ARS -lion Hilkka Paloniemi kertoi Arne Ritari -säätiön toiminnasta, adressien 
myynnistä, apurahoista jne.. Pohjanakoilla kytketty jäsenmaksuun. 

 



ALUE III, lohko 1: Sipola 
• Jäsenmäärä on vähentynyt alkusyksyn aikana kahdeksalla ja uusia jäseniä on saatu 

yksi. eli tilanne -7 

• Klubeilla vakiintuneet aktiviteetit menossa. 

• L-piirin keilamestaruuskilpailussa ei ollut osallistujia. 

• Diabetes kävelyn järjestivät Lc Kemi ja Lc Kemi/Merenhelmet yhteistyössä Kemin 
seudun diabetesyhdistyksen ja Lapin AMK:n kanssa. Sovittiin joka vuotiseksi 
tapahtumaksi. 

• Lohkon ensimmäinen kokous oli Tervolassa syyskuussa. 

• Toinen lohkon kokus pidettiin alueforumina Kemissä 8.11. Kokouksessa vieraana oli 
Lions liiton puheenjohtaja Aarne Kivioja puoliso Tuulan kanssa. 

• Klubivierailuista puolet tehty. Lc Keminmaa/Neidonkenkä, Lc Kemi ja Lc 
Kemi/Merenhelmet 

• Ensi viikolla seuraava vierailu Lc Tervola ja Lc Keminmaa ja Lc Simo ensi vuoden 
alussa. 

• MyLion sovelluksen käytössä vielä opettelua klubeilla.  

• Loput klubivierailut seuraavaan piirikokoukseen mennessä suoritettu. 

• Ensi kevään Puhtaat Vedet suunnittelu käyntiin mahdollisimman pian. 

 



ALUE III, lohko 2: Uusimaa 

 



ALUE III, lohko 3: Kukkonen 
Koottu muistiosta 

Yhteistyön aiheet:  

1. Mitä mieltä olet nykyisestä tilanteesta?  

2. Mitä muuttaisit/vai muuttaisitko mitään? Käsitellään mm. kokouksia, aktiviteetteja, 
jäsenhankintaa/-määrää, mahdollisia viestejä piirikuvernöörille.  

3. Jäsenkehitys klubissa 

 

Koontina: klubit ovat toimivia, aktiiveja sopivasti. 

 

Piirikuvernöörille terveisenä, että klubit ovat huolissaan Suomen Lions liiton tilasta. 

 

 


